








 

 

 

Часове преди финализирането на този бюлетин, от Дистрикт гуверньора Илиян 

Николов, научаваме последните новини: 

„Честит 90-ти в Дистрикта, действащ от днес 21.06.2021, Ротари клуб Чирпан !!! 

Рожден ден - на първия ден на новото лято ! 

Наздраве на всички нови ротарианци и специални поздравления за Президента на 

клуба Иван Станчев и за приятелите, които спомогнаха - ПДГ Наско Начев, 

представител на Гуверньора и Генка Пейчева, Президент на РК Стара Загора Берое 

- клуба спонсор !!!“ 

 
 

Ротари клуб Стара Загора – Берое също поздравиха в социалните мрежи новия клуб: 

„С огромна гордост ви съобщаваме за сертифицирането на новия Ротари Клуб 

Чирпан, на който нашият клуб е спонсор. 

Скъпи приятели от РК Чирпан, добре дошли в нашето голямо и задружно 

семейство! Желаем ви всичко най-светло и добро по пътя на Ротари!“ 



 

 

 

 

 
 
Скъпи приятели, 

Българските Ротари клубове подкрепят и ще продължават всеотдайно и безкористно 

да подкрепят стотици значими каузи в своите общности. 

Всяка наша история е история за едно добро дело. Едно добро дело, което е 

променило живота на един или повече хора. Едно добро дело, което оставя следа по 

пътя към по-добър свят. 

Разкажете вашата история на SHARE-YOUR-ROTARYSTORY. 

Споделете как вашият живот или вашата общност са докоснати от Ротари? Какви са 

вашите преживявания, постижения и любими моменти. Добавете снимка, видеоклип 

или само няколко изречения, за да споделите вашата #Ротарианска История. 

 

НЕКА СПОДЕЛЯМЕ ЗАЕДНО ПРИЯТЕЛСТВО, ИДЕИ И ДОБРИ ДЕЛА С МНОГО 

ВДЪХНОВЕНИЕ И ЛЮБОВ! 

 

ЗДРАВА И УСПЕШНА 2021-22 РОТАРИАНСКА ГОДИНА! 

 

 

 

 

 

“Не всеки от нас може да прави велики неща. 

Но можем да правим малки неща с голяма любов”, Майка Тереза 




